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Datum: 20 maart 2024
Betreft: Aanpak onveilige wandelsituatie Rivierdijk t.h.v. De Rokerij
Uw kenmerk: 2024-0006570

Aan het college van Burgemeester en wethouders van Hardinxveld-Giessendam.

Geacht college,

Op 22 februari ontvingen wij uw antwoord op onze brief over de onveilige situatie voor
voetgangers op de rivierdijk ten zuiden van De Rokerij, zoals verwoord in de e-mail van

1.

In uw reactie geeft u aan dat u het eens bent met onze constatering dat het voor
voetgangers onveilig is op dit dijkdeel. Ook geeft u terecht aan dat eerder is aangegeven dat
u een volgende dijkverzwaring als eerste mogelijkheid voor een aanpassing aan de huidige
situatie ziet.

Sinds ons eerdere overleg, is ter plaatse echter een nieuwe situatie ontstaan waardoor het
aanleggen van een voetpad aan de binnenzijde van de dijk nu wel tot de mogelijkheden
behoort. Aan deze mogelijkheid gaat u in uw antwoord voorbij.

In uw antwoord stelt u dat een voetpad op die plaats "van niets naar nergens" zou voeren. U
zult zich kunnen voorstellen dat dat ook niet onze bedoeling is. Voor alle duidelijkheid
benoemen we het traject dat vanaf Rivierdijk/De Buurt oost, naar Rivierdijk/De Buurt west
loopt. Hiermee zou een aaneengesloten veilig wandelpad langs de Rivierdijk ontstaan.

Als alternatief stelt u voor om De Buurt als wandelroute aan te wijzen en de Rivierdijk, over
het bedoelde gedeelte tot verboden voetgangersgebied te verklaren. U vraagt Buurt Bestuurt
Boven Hardinxveld om haar mening daarover.

Wij zien uw voorstel als een "wel erg kort door de bocht oplossing". Het gaat ook voorbij aan
onze en daarbij onze inwoners vraag om in een veilig voetpad langs de rivier(dijk) te
voorzien. De Buurt als aangewezen alternatieve looproute zien we als iets waarover de
individuele wandelaar zelf zal beslissen. Wij zien niets in het aanwijzen van verplichte
wandelroutes in de hoop dat iedereen zich daaraan gaat houden. Ook de aanwezigheid van
het hondenlosloopgebied ter plaatse zal ertoe leiden dat een dergelijke maatregel slecht aan
inwoners valt uit te leggen.
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Bij uw toezegging om bij een eerstkomende dijkversterking een wandelpad aan te leggen,
maakt het voor inwoners nogal uit of het over 2, 5, 10 of 25 jaar zal zijn. Omdat voor ons
onduidelijk is wanneer dit aan de orde komt, vinden wij deze "budget" oplossing geen
passend alternatief voor ons voorstel. We zijn van mening dat deze onveilige situatie op een
meer definitiever man ier verbeterd kan worden.

Verkeersveiligheid is in ieders belang. Buurt Bestuurt Boven Hardinxveld wil daarom graag
met u in gesprek om in het licht van de nieuw ontstane situatie, na te gaan welke
mogelijkheden er zijn om ter plaatse een veilig voetpad te realise ren.

Met vriendelijke groet,

Voorzitters Buurt Bestuurt Boven Hardinxveld.

Dirk Noorlander Fred Romijn


